
Avancem en la recuperació econòmica 

 

La ministra de Sanitat, Carolina Darias, i el conseller d'Empresa, Roger Torrent, ens van 

acompanyar el 14 d'octubre en la inauguració de la nova seu corporativa de la distribuïdora 

farmacèutica Alliance Healthcare. L'empresa, una gran multinacional espanyola líder en el 

sector, ha apostat per Viladecans, invertint 35 milions d'euros. És, sens dubte, una gran notícia 

per a la ciutat, ja que la seva implantació suposa la creació de 250 nous llocs de treball i la 

consolidació de Ca n'Alemany com a gran centre d'activitat econòmica diversa. Al nou sector 

s'han instal·lat grans empreses de tota mena, cosa que garanteix més oportunitats de treball i 

més oportunitats per a les petites i mitjanes empreses locals, que poden néixer o créixer a 

l'entorn de les grans companyies. De moment, ja treballen en el sector prop de 2.000 

persones. 

Ca n’Alemany va néixer gràcies a l´estreta col·laboració entre l´Incasol, organisme promotor de 

la Generalitat, i l´Ajuntament. Contra vent i marea, al mig de la crisi del 2008, les dues 

administracions ens arremanguem i constituïm el consorci DeltaBCN, que va gestionar la 

urbanització de l'únic polígon econòmic construït a Catalunya els anys de recessió. Un èxit que 

no ha passat desapercebut i que la mateixa ministra ens va recordar: Viladecans s'ha situat al 

mapa com a pol d'atracció d'empreses gràcies a l'empenta, la determinació i la promoció de 

l'esperit de col·laboració entre administracions. L'arribada de noves empreses i els 

reconeixements ens empenyen a continuar treballant en la promoció de la ciutat, però també 

a continuar ajudant els que han patit més la crisi econòmica provocada per la COVID-19. Amb 

un 10,2 % d'atur, la situació laboral ja comença a assemblar-se a la d'abans de la pandèmia, 

però queda molt per fer i hem de donar suport als sectors que han patit més durant l'últim any 

i mig. Per això, l'Ajuntament compta amb el Pla de Reactivació Local, una eina potent que està 

servint per iniciar accions innovadores de promoció del comerç i la indústria local, d'ajuda a les 

entitats i de suport a persones i col·lectius vulnerables. Per promocionar el comerç local, el 

2022 es reeditarà el Bono Vilawatt i es millorarà l'experiència d'e-commerce local 

Compra08840, entre d'altres accions. 

En els propers mesos també es desenvoluparan nous focus d'activitat, com la construcció d'un 

hotel al Parc de Negocis que comptarà amb un centre de convencions, així com el final de les 

obres de la conversió de la carretera C-245 en una via urbana on podran conviure pacíficament 

el transport públic, els vianants, els ciclistes, els patinets i els cotxes. Continuarà, així mateix, 

urbanitzant-se Llevant, el nou barri les avingudes del qual ajudaran a solucionar els problemes 

de mobilitat de la ciutat i aportarà equipaments i nou habitatge tan lliure com protegit, de 

venda i lloguer. 

Tot i que hem de ser prudents i continuar guardant les precaucions que dicten les autoritats 

sanitàries, sembla que la pandèmia va remetent. És el moment de reprendre la recuperació 

econòmica. Veurem desenvolupar projectes en els propers mesos i incidirem en la necessària 

transició energètica. La nova indústria i els nous projectes de creixement hauran de ser 

respectuosos amb el medi ambient o no existiran. A Llevant, per exemple, el parc de la Torre-

roja experimentarà un creixement que el convertirà en el més gran de la zona metropolitana 

que pertany a un sol municipi. Els vells garrofers s'han trasplantat, agrupats per protegir-los, i 

s'ha treballat per conservar una mena de diminut gripau en perill d'extinció, descobert a la 

zona, creant uns safareigs adequats. Respectar la biodiversitat és l'únic camí: diem sí al 



creixement econòmic per deixar una societat més rica a les properes generacions, però no a 

costa de la naturalesa i la qualitat de vida. 


